

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3014259

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
CENTRE HOSPITALIER UNIVERSITAIRE DE TOULOUSE	05/12/2014
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	JEAN-ALBERT DESPRES
Street Address:	LE JARDIN DE SAINT-JULIEN
City:	SOUESMES
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	F-41300
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	14200740
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(586)498-0673
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	586-498-0670
Email:	chriscpm2@aol.com
Correspondent Name:	CHRISTOPHER P. MAIORANA
Address Line 1:	24840 HARPER, SUITE 100
Address Line 4:	ST. CLAIR SHORES, MICHIGAN 48080
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	7036.00001
NAME OF SUBMITTER:	MARY DONNA BERKLEY
SIGNATURE:	/Mary Donna Berkley/
DATE SIGNED:	09/09/2014
Total Attachments: 1	
source=14200740_assignment_090914_#page1.tif	

Case No. 7036.00001

Cas No. 7036.00001

ASSIGNMENT-USA

CESSION-USA

In exchange for good and valuable consideration, We **Centre hospitalier universitaire de Toulouse**, having a place of business at 2, rue Viguerie, 31059 Toulouse, France, hereby sell, assign and transfer to **Jean-Albert Després**, an individual (hereinafter referred to as "ASSIGNEE"), having a residence at Le Jardin de Saint-Julien, Souesmes, France F-41300, the full and exclusive right, title and interest in and to any and all improvements disclosed in the application for United States Patent entitled "**SYSTEM FOR STORING OBJECTS IN PREDETERMINED STORAGE CONTAINERS**", filed on March 7, 2014 and having Serial No. 14/200,740.

Moyennant bonne et valable contrepartie, nous, le **Centre Hospitalier Universitaire de Toulouse** établi au 2, rue Viguerie, 31059 Toulouse, France, vend, cédons et transférons par la présente à **Jean-Albert Després**, un individu (ci-après nommé « Cessionnaire »), ayant sa résidence au « Le Jardin de Saint-Julien », 41300 Souesmes, France, tous intérêts, droits et titres entiers et exclusifs dans et pour toutes et n'importe quelle amélioration décrite dans la demande de brevet pour les Etats-Unis intitulée « **Système de rangement d'objets dans des récipients de rangement prédéterminés** » déposée le 7 mars 2014 et ayant le numéro de série 14/200,740.

Date: 12/05/2014

Date: 12/05/2014

Signature of Assignor: _____

Signature du cédant: _____

Name of Assignor: JACQUES LEGUISE
GENERAL MANAGER

Nom du Cédant: JACQUES LEGUISE
DIRECTEUR GENERAL

Par Délégation
Odile SÉCHOY-BALUSSOU
Directrice de Recherche Médicale et Innovation

Par Délégation
Odile SÉCHOY-BALUSSOU
Directrice de Recherche Médicale et Innovation